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 Side 1 af 2  

1) Orientering ved elevrådet.  
a) Andreas orienterede om det seneste fra sidste elevrådsmøde bl.a. vedrørende 

planlægningen af skolefest næste skoleår.  
b) Andreas har været med til ”Unge på tinge” i Regions-salen og har fortalt om sine 

oplevelser til elevrådet.  
c) Det går fint med salget af frugt i boden og meldingen er, at eleverne er glade for 

tilbudet.  
2) Høring vedrørende ”Lys i øjnene”. 

a) PR orienterede om høringsprocessen og tilføjelsen af Familieområdet i den nye 
politik.  

b) Kommentarer til ”Lys i øjnene”. 
i) Henrik kunne ikke genkende input givet til politikken under tidligere møde. 

Henrik efterlyser forældrevinklen i forebyggelsesdelen. 
ii) Palle efterlyser tydelighed vedr. holdningen til både skolestruktur og fysiske 

rammer.  
iii) Anne efterlyser konkretisering i, hvordan kommunens overordnede værdier 

kommer til udtryk i praksis i forhold til indsatsområderne. 
iv) PR efterlyste tydelighed i forhold til holdningen omkring inklusion i folkeskolen. 

c) PR laver på baggrund af ovenstående et høringssvar til kommunen. 
3) Orientering om personalesituationen i kommunen og på Overlund Skole.  

a) PR orienterede om baggrunden for forflyttelsen af lærere blandt kommunens skoler.  
b) Vi har på skolen modtaget tre overflyttere, der skal starte næste skoleår, som 

erstatning for de lærere, der flytter til andre skoler og gået på pension. De tre lærere 
passer godt ind i fagfordelingen og skolens behov. 

4) Nyt fra Skolen. 
a) TS orienterede om status på: 

i) Fagfordeling og planlægningen af næste skoleår er i fuld gang. Fagfordelingen 
forventes at falde på plads næste uge. 

ii) Tildelingen og anvendelsen af støttetimer næste år. Der blev drøftet inklusion på 
Overlund Skole, og gode idéer til arbejdet med fællesskabet og den enkelte 
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 Side 2 af 2  

elevs særlige færdigheder og talenter. Andreas opfordrede til mere 
tværfaglighed og fokus på de blødere faglige kompetencer i udskolingen. 

iii) Implementeringen af Forældreintra. Den opdaterede plan dikterer at 
Forældreintra åbnes d. 1. juni 2010.  

iv) FSA. 9. årgang orienteres om udtrukne fag fredag d. 23. april og de nationale 
tests fungerer med minimale vanskeligheder. Der er positive oplevelser med 
tilbagemeldingen til forældrene på testresultaterne. 

5) Meddelelser. 
a) PR orienterede om, at der er valgt en ny bestyrelse til næste skoleår. 

6) Evt. 
a) Intet.   
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